
تعطیلی قمارخانه آنلاین توسط پلیس فتا آژیر

گروه اجتماعی: رئیس پلیس فتای اس��تان سمنان از شناسایی و 
دس��تگیری مجرم سایبری که اقدام به راه اندازی قمارخانه آنلاین 
در فض��ای مجازی می کرد خبر داد و گفت: خانواده ها باید مراقب 
فعالیت س��ایبری فرزندان خود باش��ند تا آنها آگاهانه یا ناآگاهانه 

اقدام به رفتارهای مجرمانه در این فضا نکنند. 
به گزارش ایس��نا، س��رهنگ حس��ین صادقی با تش��ریح خبر 
دستگیری این مجرم سایبری اظهار داشت: برابر وظایف ذاتی پلیس 
فتا مبنی بر رصد و پایش فضای مجازی و شناسایی تارنماهای دارای 
محتوای مجرمانه، تیم رصد پلیس فتای اس��تان سمنان وب سایت 
مجرمان��ه ای با موضوع قمار اینترنتی را م��ورد پایش قرار داد که با 
توجه به اهمیت موضوع، رسیدگی پرونده با هماهنگی مقام قضایی 
در دستور کار قرار گرفت. وی ادامه داد: با توجه به مستندات و ادله 

موجود، شناس��ایی متهم به صورت ویژه، توسط تیم تخصصی این 
پلیس در دستور کار قرار گرفت، متهم در این پرونده با ترفندهای 
مختلف، سعی در مخفی نگه داش��تن هویت واقعی خود داشت و 
این در حالی  اس��ت که مس��تندات موج��ود در اختیار پلیس گواه 
ارتکاب جرم توسط شخص مورد نظر بود. رئیس پلیس فتای استان 
سمنان با اشاره به نحوه دستگیری این متهم تصریح کرد: با اقدامات 
تخصصی، این متهم 17 ساله شناسایی و با هماهنگی مقام قضایی 
در یک عملیات غافلگیرانه دستگیر شد. وی ادامه داد: در این پرونده 
مته��م با ترفندهای گوناگون اقدام به تبلیغ و جذب مخاطب برای 
سایت خود می کرد . این مقام ارشد انتظامی با بیان اینکه به واسطه 
بازی قمار افراد کلاهبردار می توانند به حساب اینترنتی بانکی فرد 
قربانی دسترس��ی داشته باش��ند و وب سایت های جعلی با پوشش 

قمار و از طریق فیش��ینگ به نام کارب��ری و رمز عبور فرد قربانی 
دسترسی پیدا می کنند، تاکید کرد: کاربران به هیچ وجه فریب این 
س��ایت ها را نخورند و از درج اطلاعات بانکی خود در این سایت ها 

خودداری کنند.

محمدصادق زمانی: تنها حمایت 
و پش��تیبانی دولتی که در کشور 
م��ا از فعل مبارک و حیاتی ازدواج می ش��ود، یک 
»وام ازدواج« خش��ک و خالی است که همین یک 
حمایت هم آنقدر دچار پیچ و تاب های مدیریتی، 
اداری، بانکی، قانونی، ماده ای، تبصره ای، بودجه ای 
و اعتباری شده و شانس و اقبال متقاضی اش، آنقدر 
بین ضوابط و روابط، س��رگردان و حیران است که 
ش��کیبایی برای دریافتش، صبر ایوب می خواهد و 
قدرت برای پیگیری اش، قوه رستم دستان نیاز دارد!  
پیگیری و دریافت وام ازدواج در کشور ما »گاو 
نر می خواهد و مرد کهن« انگار از بیخ و بن، قدمای 
ما، این ضرب المثل را برای وام ازدواج گفته بودند 
اما از ترس آنکه توسط طایفه بانکی، در طول تاریخ 
از بین نرود و تحریف نشود، منظور این ضرب المثل 
را افشا نکردند تا نسل به نسل و سینه به سینه به 
ما برسد! مورد داشته ایم که آنقدر در صف انتظار 
برای دریافت وام ازدواج، صبر کرده و زمان گذشته 
که همراه نخستین  فرزندشان برای دریافت وام به 
بانک مراجعه کرده اند! در حقیقت، متقاضیان وام 
ازدواج، در زمان، س��فر می کنند و از زمان حال به 
زمان آینده  پرتاب می ش��وند. دور از انتظار نیست 
که بزودی از س��ال 1۳۹7 شمسی به سال 2000 

شمسی سفر کنند.
ام��ا در این میان، برخی مدی��ران محترم هم 
چون خودشان ازدواج کرده اند و درازگوش شان از 
پل گذشته است، هیچ دلیل موجه یا غیرموجهی 
در ذهن خودشان ندارند که نگران مصائب دختران 

و پسران متقاضی ازدواج باشند. در حقیقت مدیران 
محترم به یک اصل فلسفی در این باره رسیده اند 
که »به ما چه؟!« شاید هم حق با این عزیزان باشد، 
س��رانجام یکی دیگر می خواهد زن بگیرد و یکی 
دیگر می خواهد ش��وهر کند؛ این وسط چرا باید 
برخ��ی مدیران محترم به فکر باش��ند و حرص و 
جوش جهیزیه، مسکن، مخارج زندگی، خوراک، 
کار و وام ازدواج دخت��ران و پس��ران دم بخ��ت را 
بخورن��د؟ بنابراین حق دارند زمانی که س��خن از 
وام ازدواج می ش��ود به صورتی ژست بگیرند و به 
گون��ه ای حرف بزنند که انگار نه انگار ریش��ه این 
تاخیرها، ندادن ها، س��ختگیری ها، سر دواندن ها، 
کاغذبازی ها و دنبال نخودسیاه فرستادن ها را باید 
در عملکرد خودشان جست وجو کرد. همین چند 

روز پی��ش یکی از معاونان وزارت ورزش و جوانان 
گفته ب��ود: »حدود 1۵0 ه��زار متقاضی دریافت 
وام ازدواج که تا س��ال گذشته درخواست شان را 
در سامانه ثبت کرده اند، هنوز وام خود را دریافت 
نکرده ان��د!« با این آمار بالا و ای��ن اوصاف باید به 
1۵0 ه��زار ج��وان متقاض��ی وام ازدواج  ب��دون 
تعارف اعلام  کنیم که »متاس��فیم برای شما که 
بار زندگی خودت��ان را روی دوش مدیران عزیز و 
مدبر می اندازید، متاسفیم برای شما که به بانک، 
درخواس��ت وام ازدواج می دهید، جای تاسف دارد 
که به ماهی ۴۵ هزار تومان یارانه قانع نیستید و باز 
تقاضای وام ازدواج می کنید، جای شرمساری است 
که به س��ن ازدواج رس��یده اید، مایه تأثر است که 
می خواهید ازدواج کنید، یعنی شما هنوز نمی دانید 

ک��ه برخی مدیران  عزیز کارهای خیلی مهم تر از 
موضوعات بی اهمیتی مثل وام ازدواج دارند؟!«

فکر  کنم این 1۵0 هزار نفر متقاضی وام ازدواج، 
با این اعتراض تندی که نثارش��ان کردیم، متنبه 
و آگاه ش��دند. حالا برای اینک��ه در این میان، کار 
خیری انجام داده باش��یم، واس��طه می شویم، تا 
کمر در مقابل مدیران زحمتکش خم می ش��ویم، 
صدای مان را پایین می آوریم، لحن مان را به لحن 
صددرصد مؤدبانه و از موضع پایین تغییر می دهیم 
و در کمال فروتنی به برخی مدیران ارجمند عرض 
می کنیم: »ای مدی��ران بی همتای ما،  ای که تاج 
سرید، سرورید، محشرید، برترید، بهترید، والایید، 
بالایید، آقایید و همه چیز هستید؛ خواهشمندیم، 
درخواس��ت می کنیم و استدعا داریم که نه از سر 
وظیفه)!( بلکه از سر بزرگواری و لطف، کمی و تنها 
کمی به فکر باشید تا این صف طولانی متقاضیان 
وام ازدواج هم تکانی بخورد، دست تان را می بوسیم 

و خاک پای تان هستیم«.
* پی نوشت با لحن جدی: انتظار از مدیران محترم 
این است که تنها مورد حمایتی از ازدواج در ایران 
را که همان وام ازدواج است، مورد کم  توجهی قرار 
ندهن��د و ضمن درک اهمیت حیات��ی ازدواج در 
جامعه، مشکلات اقتصادی و معیشتی مردم بویژه 
زوج های ج��وان را درک کنند و این را بدانند که 
اگر ش��خصی نیاز نداشته باشد، برای دریافت وام، 
اقدام نمی کند؛ مگر آن نورچشمی هایی که » نیاز« 
ندارند اما براحت��ی و بدون انتظار و صف، وام های 

میلیاردی دریافت می کنند!

تلخند

بهارستان

۱۵۰ هزار ازدواج، چشم انتظار »بله« وام!

اجتماعي ۰ 4

وزیر آموزش وپرورش اعلام کرد
معرفی 2 پیام رسان داخلی به مدارس

ب��زودی   وزی��ر آموزش وپ��رورش گف��ت: 
2 پیام رس��ان داخلی را برای استفاده های این 
وزارتخانه و مدارس معرفی می کنیم؛ به دنبال 
ایجاد انگیزه برای دانش آموزان و والدین جهت 
خ��روج از تلگرام و پیوس��تن به ش��بکه های 
پیام رس��ان داخلی هس��تیم. به گزارش ایسنا، 
س��یدمحمد بطحایی اظهار داشت: مسؤولیت 
اصلی برگزاری امتحان کنک��ور با وزارت علوم 
اس��ت. در آخرین جلس��ه ای که بن��ده با وزیر 
علوم داش��تم، قرار شد بزودی جلسه ای جهت 
روش��ن ش��دن تکلیف دروس نهایی به عنوان 
سوابق تحصیلی برگزار ش��ود. وی ادامه داد:  با 
تس��هیلاتی که در قانون بودجه ۹7 دیده شده 
اس��ت، می توانی��م عملکرد بهت��ری در زمینه 
نوسازی مدارس داشته باشیم. امیدواریم مبانی 
تحقق این امر بزودی فراهم شود. در تبصره های 
مختلف مبالغی تعیین شده اما مجموعا حدود 
2/۵ برابر اعتبارات سال گذشته پیش بینی شده 
اس��ت. وزیر آموزش وپرورش خاطرنشان کرد:  
سهم ۵0 درصدی دولت برای مدارس خیرساز 
هم در س��ال ۹7 با رش��د روبه رو خواهد ش��د. 
بطحایی در ارتباط با خروج آموزش وپرورش و 
مدارس از ش��بکه  مجازی تلگرام نیز گفت: ما 
برای ممنوعیت اس��تفاده بخش های دولتی از 
تلگرام بخش��نامه هایی را حدود 2 هفته پیش 
ارسال کردیم. بخش های دولتی اجازه استفاده 
از تلگرام را ندارند. احتمالا ظرف 2 روز آینده با 
2 پیام رسان داخلی به نتیجه خواهیم رسید و 

آنها را معرفی خواهیم کرد.

محسن  هاشمی رفسنجانی:
 جهانگیری موافق  

شهردار  شدن  من است
محسن هاشمی رفس��نجانی در گفت و گو 
با خبرگزاری دولت ب��ه گمانه زمانی ها درباره 
تصدی مسؤولیت ش��هرداری تهران توسط او 
پاس��خ داد. رئیس شورای ش��هر تهران گفته 
است: یکی از موافقان حضور بنده در شهرداری 
ته��ران معاون اول رئیس جمهور هس��تند که 
چند بار هم با بنده صحبت کرده اند.  محسن 
هاشمی بیان داشت: زمانی که سال گذشته در 
انتخابات ش��ورای پنجم نیز با توصیه بزرگان 
جریان اعت��دال و اصلاحات ثب��ت نام کردم، 
بس��یاری از ش��هروندان و اصحاب رسانه این 
حض��ور را به عن��وان گزینه ش��هرداری آینده 
مطرح کردند اما پس از انتخابات در همفکری 
ب��ا اعضای ش��ورا به این نتیجه رس��یدیم که 
انتخاب شهردار خارج از شورا باشد و سرانجام 
دکت��ر نجفی انتخاب ش��د. بعد از اس��تعفای 
ایش��ان، مجدد این موضوع مطرح شده است 
که هنوز درباره آن به تصمیم نرسیده ایم؛ البته 
موافق��ان و مخالفان دلایل��ی مختلفی مطرح 
کرده اند که نیاز به بحث و تأمل بیشتری دارد. 
وی افزود: برنامه ای در س��ال 1۳۹2 برای 
ش��هرداری تهیه کردم و طی این سال ها نیز 
با نکات جدیدی در این حوزه آش��نا ش��دم 
ک��ه آن برنام��ه را تکمیل تر کرده اس��ت. اما 
منظورم این بود که ما نباید براساس اشخاص 
تصمیم گیری کنیم، بلکه معیارهای مان باید 
براساس اهداف شکل بگیرد، یعنی اگر هدف 
حل معضلات تهران و کارامد کردن مدیریت 
شهری است، دیگر نباید برای مان مهم باشد 
که این هدف چگونه و به دس��ت چه کس��ی 
محقق می شود، هرکس بتواند بهتر این هدف 
را محق��ق کند باید همه ب��ه او کمک کنیم، 
همانطور که بیش��ترین حمای��ت را از آقای 
نجفی در ش��ورا انجام دادیم تا ایشان بتواند 

موفق شود. 
انتظار اصلی م��ردم و تکلیفی که به دوش 
ما به عنوان نماینده شهروندان تهرانی گذاشته 
شده حل مسائل تهران است و همانطور که در 
دهه فجر اشاره کردم ما طی مدت فعالیت خود 

آنگونه که باید در آن موفق نبودیم. 
 اگ��ر قرار باش��د مدیریت ش��هری به جای 
فعالی��ت اجرایی و خدمت به م��ردم، به محل 
نزاع و درگیری سیاسی تبدیل شود در وظایف 
خود موفق نمی ش��ود و این به پاش��نه آشیل 

اصلاح طلبان تبدیل خواهد شد. 
رئیس شورای ش��هر تهران اظهار داشت: 
یک��ی از موافق��ان حضور بنده در ش��هرداری 
تهران بعد از استعفای آقای نجفی، معاون اول 
رئیس جمهور هس��تند که چند بار هم با بنده 
صحبت کرده و هم در جلسه سران اعتدال و 
اصلاحات نیز این مسأله را مطرح کرده است. 
بنده نیز به ایش��ان ب��ه صراحت گفتم که اگر 
با دوس��تان ش��ورا به این تصمیم برسیم تنها 
توق��ع و انتظارم حمایت کامل دولت و س��ایر 
دستگاه های مؤثر نظام از شهرداری برای حل 

معضلات بزرگ شهر است.

عضو شورای شهر تهران:
امروزگزینه های شهرداری قطعی 

می شوند

 عضو شورای ش��هر تهران گفت: در جلسه 
هم اندیشی اعضای شورای شهر، امروز )یکشنبه( 
7 نفر به عنوان گزینه های نهایی شهرداری تهران 
انتخاب می شوند. حسن خلیل آبادی به  فارس  
اظهار داش��ت: در جلس��ات گذشته ویژگی ها و 
فرآیند انتخاب ش��هردار توسط اعضای شورای 
شهر تصویب شد و در جلسه هم اندیشی هر یک 
از اعضا ۵ نفر را برای ش��هرداری تهران انتخاب 
می کنن��د. وی افزود: هر ک��دام از اعضا ۵ نفر را 
مط��رح می کنند که از بین ای��ن افراد 7 نفر که 
بیشترین آرا را داشته باشند انتخاب می شوند و 
برنامه های خود را در صحن علنی ارائه خواهند 
داد. خلیل آبادی خاطرنشان کرد: پس از بررسی 
گزینه های مطرح برای ش��هرداری تهران با رای 
اعضا یک نفر به عنوان شهردار انتخاب می شود. 
عضو شورای شهر تهران درباره خروج هاشمی از 
شورای شهر تهران و انتخاب آن به عنوان شهردار 
گفت:  در تمام موضوعات موافق و مخالف وجود 
دارد و در این باره نیز به همین ش��کل اس��ت، 
امیدوارم با اجماع نظر فرد شایس��ته ای را برای 

شهرداری تهران انتخاب کنیم.

حمایت از کالای ایرانی 
با پیام رسان های داخلی

نماین��ده رهب��ر انق��لاب در 
اسلامی  انجمن های  اتحادیه 
دانش آموزان گفت: فراگیری 
برای  خارجی  پیام رسان های 
اقتص��اد و امنی��ت و تربیت 
و اخلاق ما تهدید اس��ت. به گزارش تس��نیم، 
حجت الاس��لام محمدج��واد حاج علی اکبری، 
نماینده رهبر انق��لاب در اتحادیه انجمن های 
اسلامی دانش آموزان با اشاره به فضای مجازی 
که ای��ن روز ها به صورت جدی مطرح ش��ده 
اس��ت، اظهار داشت: فضای مجازی آسیب ها و 
تهدیدات جدی امنیتی برای ما دارد. بسیاری 
از کارشناس��ان عالی رتبه و مدیران ارشد قانع 
ش��ده اند که این یک تهدید بزرگ است و باید 
برای آن فکری کرد، هر چند دیر ش��ده باشد. 
وی گف��ت: در بحث اس��تقبال از کالای ایرانی 
باید اتحادیه و مجموعه  ما پیش��قدم ش��ود و 
فوری از تلگرام هجرت کند. در بخش های دیگر 
بچه ها خیلی فعال نیس��تند و توئیتر مشتری 
عمومی ندارد و بیش��تر خواص هستند. فیلتر 
هم هس��ت اما آنچه فراگیر اس��ت و مخاطره 
دارد، تلگرام اس��ت. نماینده رهب��ر انقلاب در 
اتحادیه انجمن های اسلامی دانش آموزان گفت: 
فراگیری پیام رس��ان های خارجی برای اقتصاد 
و امنیت و تربیت و اخلاق ما تهدید اس��ت به 
همین دلیل به پیام رسان های داخلی مهاجرت 
می کنیم. از طرف دیگر این هم نوعی کالا است 
و اصل حمای��ت از کالای ایرانی و تعصب روی 
کالای ایرانی ما را به س��مت پیام رس��ان های 
داخلی س��وق می دهد اگر اش��کال هم داشته 
باشد، مهم نیست، چون به خودمان تعلق دارد.

س��عید اوحدی، رئیس س��ازمان فرهنگی –  ■
هنری ش��هرداری تهران گفت: ستادی با عنوان 
»جشن های منتظران باران« برای ویژه برنامه های 
نیمه شعبان در نظر گرفته ش��ده است، عنوان 
این ستاد از بین 100 اسم پیشنهادی کارکنان 
فرهنگس��راها انتخاب ش��ده اس��ت. همچنین 
از  یک��ی  در  انتظ��ار«  »گ��ذرگاه  ویژه برنام��ه 
خیابان های پرتردد شهر تهران برگزار می شود که 
در آن هنرمندان در مقابل مردم با رویکرد انتظار 

به اجرای برنامه های هنری می پردازند.
مدیرکل تعزیرات حکومتی اس��تان فارس  ■

حکم صادره برای عام��ل قاچاق 60 هزار لیتر 
سوخت را پرداخت یک میلیارد و 600 میلیون 
ریال جزای نقدی در حق صندوق دولت اعلام 
کرد. علی مبشری با اعلام این خبر گفت: فردی 
که اقدام به انبار بیش از 60 هزار لیتر نفت سفید 
به صورت خارج از شبکه در حومه شیراز کرده 
بود، با مراجعه سرزده ماموران برای سرکشی در 

دام قانون گرفتار شد. 
اکب��ر نعمتی، مدیرعامل س��ازمان خدمات  ■

اجتماعی شهرداری تهران با تاکید بر ضرورت 
توس��عه زیرس��اخت های حمای��ت از بان��وان 
آسیب پذیر یا در معرض آسیب گفت: در حال 
حاضر یک مرکز به��اران در منطقه 21 و یک 
مددس��را ویژه بانوان در پایتخت فعال است اما 
از آنج��ا که ظرفیت این مراکز با آنچه در عمل 
نیاز اس��ت تفاوت دارد، قرار ش��د طرح توسعه 
سامان سرای لویزان و افزایش تعداد مددسراهای 

بانوان به طور جدی پیگیری شود.

نبض جامعه

گ�روه اجتماع�ی: مدیرکل ام��ور دارویی 
س��ازمان غذا و دارو معتقد اس��ت »دارو« 
در کشور سیاسی شده و برخی موضوعات  
مانند مافیای دارویی از س��وی سیاسیون 

مطرح می شود. 
به گزارش مهر، به دنبال نوسانات بازار 
ارز و تغییر نرخ دلار، موضوع تغییر قیمت 
دارو، بیش از پیش مورد توجه قرار گرفته 
و این در حالی است که صنعت داروسازی 
کش��ور نیز به برخی سیاست های دارویی 
انتقاد داش��ته و معتقد است تولید داخل 
باید  بیش از پیش مورد حمایت قرار گیرد. 
بر همین اس��اس، اکبر برندگی، مدیرکل 
امور دارویی س��ازمان غ��ذا و دارو معتقد 
اس��ت پس از گذش��ت ۴ دهه از پیروزی 
انقلاب اسلامی و پشت سر گذاشتن دوران 
جنگ تحمیلی، شرایط صنعت داروسازی 
کش��ور به گونه ای شده که تنها ۳ درصد 
داروهای مورد نیاز از طریق واردات تامین 

می ش��ود و مابقی ۹7 درصد نیاز دارویی کشور در 
داخل تولید می ش��ود. برندگی تاکید کرد: صنعت 
داروس��ازی کش��ور در جایگاهی قرار دارد که اگر 
همین امروز راه های واردات دارو به کشورمان بسته 
ش��ود، می توانیم ۵0 درصد دارو را در داخل تامین 
کنیم. وی به وضعیت تامین داروهای کم مصرف و 
در عین حال گران قیمت اشاره کرد و افزود: داروهای 
»اورفان« ش��امل آن گروه  از داروهایی می شود که 
ش��اید برای ۴0 تا ۵0 بیمار مصرف دارد و در دنیا 
هم، یک یا دو ش��رکت دارویی مشغول تولید این 
قبیل داروها هستند، البته کشور ما در این عرصه به 

پیشرفت هایی دست یافته است.
چرا در صادرات موفق نبودیم؟ ■

از توضیحات مدی��رکل امور دارویی س��ازمان 
غ��ذا و دارو می توان متوجه ش��د وضعیت صنعت 

داروس��ازی کش��ور نه تنها بد 
نیس��ت که برعکس ش��رایط 
برای رقابت در منطقه و جهان 
خوب است اما نکته مهم این 
اس��ت که چرا آم��ار صادرات 
دارویی پایین اس��ت. برندگی 
درباره عل��ت پایین بودن آمار 
صادرات دارویی کش��ور گفت: 
وقتی حرف از تجارت فرامرزی 

می زنیم، ادبیات رقابت با داخل فرق می کند. در آن 
سوی مرزها، شرکت های چندملیتی دارویی وجود 
دارد که باید با آنها برای صادرات، رقابت کرد. وی با 
بیان این مطلب که توان تولید دارو در شرکت های 
دارویی کشورمان بیش از 2 برابر نیاز داخلی است، 
اف��زود: میزان مصرف دارو در کش��ورمان س��الانه 

حدود ۴۵ میلیارد عدد است، 
در حالی ش��رکت های دارویی 
کشور توان تولید سالانه 100 

میلیارد عدد دارو را دارند.
وی در توضی��ح این مطلب 
که ش��رکت های دارویی ایران 
از ش��رایط ص��ادرات چن��دان 
مطلع نیس��تند، گف��ت: برای  
مثال، با کش��ور ع��راق بیش از 
7 تفاهمنامه امضا ش��ده ام��ا از فرآیند ثبت دارو در 
کشورهای هدف اطلاع نداریم. مدیرکل امور دارویی 
س��ازمان غذا و دارو با انتقاد از ش��رکت های دارویی 
ایرانی در رقابت با یکدیگر در آن سوی مرزها، افزود: 
وقتی بعضی شرکت ها برای صادرات گام برداشتند، به 
جای تقسیم بازار هدف و ایجاد کنسرسیوم، با یکدیگر 

رقابت کردیم و در نتیجه بازار را از دس��ت 
دادیم به طوری ک��ه در دوره ای ۵0 درصد 
بازار دارویی افغانستان در اختیار محصولات 
ایرانی بود ولی این روزها به زیر 10 درصد 
رسیده و شرکت های ترکیه ای، پاکستانی و 
هندی این بازار را گرفته اند؛ چون خودمان 

در آن کشور با یکدیگر رقابت کردیم.
ماجرای مافیای دارویی ■

برندگی همچنی��ن در ادام��ه درباره 
مافی��ای دارویی گفت: ابتدا بای��د این را 
مطرح کرد که چه کسانی می گویند مافیا 
وجود دارد و تعریف آن چیست. یک موقع 
هست که س��ازمان های نظارتی می آیند 
و حض��ور پیدا می کنند و بعد از بررس��ی 
موضوع، مطرح می کنند چنین پدیده ای 
وجود دارد و آن وقت ما قبول می کنیم اما 
موقعی هم هست که فردی با مراجعه به 
سازمان غذا و دارو، خواسته هایی را مطرح 
می کند که این انتظارات، فراقانونی است. 
وی ادامه داد: کسی که ناظر است نباید  کننده کار 
باشد و اگر غیر از این باشد،  به طور طبیعی مقداری 
در انجام کار اغماض خواهم کرد. بنابراین کسی که 
نظارت می کند، نباید تولید کننده باش��د. البته به 
لحاظ قانونی اشکالی ندارد که تولید کننده باشیم 

اما بیرون از سیستم نظارتی باشیم. 
برندگی تاکی��د کرد: این قبیل موضوعات مثل 
وجود مافیا در بازار دارویی کش��ور، بیش��تر از زبان 
کس��انی مطرح می ش��ود که انتظ��ارات فراقانونی 
دارند. متاس��فانه بحث دارو، چندین سال است که 
سیاسی شده است. سیاسیون بیشتر مطرح می کنند 
که در بازار دارویی کش��ور مافی��ا وجود دارد، چون 
بعضی افراد خودشان انتظارات فراقانونی دارند و ما 
نمی توانیم خ��ارج از چارچوب قانون عمل کنیم و 

متهم می شویم.

گ�روه اجتماعی: نماین��ده مردم 
کرمانش��اه در مجلس با انتقاد از 
اینکه تنها 6 درصد از اس��کان دائم مردم زلزله زده 
تحقق یافته اس��ت، بهبود وضعیت آنها را مستلزم 

کمک ها و پشتیبانی ملی دانست. 
سیدقاسم جاس��می با بیان اینکه بارها درباره 
وضعیت بحرانی زلزله زدگان هشدار داده ایم، گفت: 
روزهای آغازین وقوع زلزله رئیس جمهور سفری به 
مناطق زلزله زده داشت که در واقع سفری نمایشی 

و تبلیغاتی بود و هیچ منفعتی از آن عاید مردم نشد.
وی با هش��دار نسبت به ش��یوع وبا و سالک در 
مناط��ق زلزله زده، به خانه ملت افزود: فاضلاب رها 
ش��ده س��لامت مردم را تهدید می کند، از سویی 
حش��رات گزن��ده از جمله مار و عقرب مش��کلات 

عمده ای برای مردم در فصل گرما به وجود خواهد 
آورد این در حالی است که ۳ ماه گذشته نسبت به 
این مشکلات هش��دار داده ایم؛ مردم با هر سختی 
سرمای س��وزناک را تحمل کردند اما نباید انتظار 

داشت گرما و چنین مشکلاتی را نیز تحمل کنند.

نماینده مردم در مجلس دهم با انتقاد از اینکه 
تنها 6 درصد از  اسکان دائم مردم زلزله زده تحقق 
یافته اس��ت، گف��ت: وضعیت مردم ب��ه هیچ وجه 
رضایتبخش نیست؛ متاس��فانه هیچ اقدامی برای 
امهال وام ها و همچنین ارائه وام های بلاعوض انجام 
نشده است و مردم در سختی و عسر و حرج هستند. 
جاسمی یادآور شد: از مسؤولان تقاضا داریم سفری 
به مناطق زلزله زده داشته و از نزدیک وضعیت مردم 

مظلوم را نظاره گر باشند.

مدیرکل امور دارویی سازمان غذا و دارو با اشاره به موضوع مافیای دارویی مطرح کرد

نا بسامانی در صادرات دارو
اکبر برندگی: بحث دارو سیاسی شده است

آوای شهر

مدیرکل ام�ور دارویی س�ازمان غذا 
و دارو: در دوره ای ۵۰ درص�د ب�ازار 
داروی�ی افغانس�تان در اختیار ما بود 
ولی این روزها به زیر ۱۰ درصد رسیده 
و ش�رکت های ترکیه ای، پاکس�تانی 
و هندی این ب�ازار را گرفته اند؛ چون 

خودمان با یکدیگر رقابت کردیم
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نماینده مردم کرمانشاه در مجلس انتقاد کرد

تحقق تنها ۶ درصد از اسکان دائم مردم زلزله زده

چهره روز

کوتاه و گویا


